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Protokół Nr XI/2015 

z   Sesji Rady Gminy Malechowo 
odbytej w dniu 27 sierpnia 2015 r. 

w siedzibie Urzędu Gminy  Malechowo 

 
 
Początek  sesji : 
- godz. 1100

 

 
Zakończenie sesji : 
- godz. 1300

 

 
W XI sesji Rady Gminy zwołanej przez Przewodniczącą Rady zgodnie ze Statutem 

Gminy Malechowo oraz ustawą o samorządzie gminnym,  uczestniczyło  15 Radnych,  osoby 
zaproszone – min.  Wójt, Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Referatów Urzędu i Sołtysi. Listy 
obecności stanowią odpowiednio załączniki nr 1, 2 i 3 do niniejszego protokołu. 
 
   a) otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Jolanta Kieres otworzyła i prowadziła obrady XI sesji 
Rady Gminy Malechowo. Na początku  przywitała wszystkich przybyłych na sesję Radnych  

Gminy Malechowo, Wójta, Sekretarza, Skarbnika, Kierowników Referatów, i Sołtysów. 
Przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 Radnych - 
wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z projektami uchwał zostało dostarczone Radnym w 
terminie zgodnym ze Statutem Gminy tj. na 7 dni przed sesją. Zawiadomienie o sesji zostało 
również przekazane Sołtysom. 

Projekty wraz z zawiadomieniem o sesji zostały również zamieszczone na stronie 
internetowej UG, dowód zwołania sesji stanowi załącznik nr 4, 5 i 6 do niniejszego protokołu. 

 

b)    wnioski  w sprawie zmian w porządku obrad 
 
Pan Wójt wniósł wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyrażenie zgody na działalność Gminy Malechowo w zakresie telekomunikacji. Następnie 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad sesji z uwzględnieniem 
wniosku, złożonym przez Pana Wójta. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 
Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

c)  przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy 
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Protokół z sesji Rady Gminy był dostępny w Biurze Rady Gminy, każdy Radny mógł się 
zapoznać z jego treścią. 
Uwag i wniosków do protokołu nie wniesiono. 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy. 
 
Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 15 Radnych. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 
XI sesja Rady Gminy odbywała się według następującego porządku: 
     Proponowany porządek obrad : 

1.  Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

b) wnioski w sprawie zmian w porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy. 

 2. Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

 3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 4. Wolne wnioski. 

 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. udzielenia Powiatowi Sławieńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań. Modernizacja 

mostu nad rzeką Grabową w miejscowości Białęcino i Modernizacja pobocza w miejscowości 

Podgórki, 

2. zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2015 rok, 

3. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2015 - 2024, 

4. zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

5. trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Malechowo, 

6. ustalenia wysokości opłaty za wywóz nieczystości ciekłych z bezodpływowych zbiorników, znaj-

dujących się na terenie gospodarstw domowych Gminy Malechowo za pomocą beczki aseniza-

cyjnej, stanowiącej własność Gminy Malechowo, 

7. zmiany uchwały w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego, 

8. sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Malechowo, położonych w obrębie 

ewidencyjnym Laski, 

9. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

działki nr 146 położonej w obrębie ewidencyjnym Bartolino, gm. Malechowo, 

10. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminach 

na terenie gminy Malechowo, 

11. szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunal-

nych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowa-

nie odpadami komunalnymi, 

12. zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Zakładu Opieki Zdrowotnej w Malechowie, 

13. powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w 

Koszalinie, 

14. przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

gminy w granicach działki nr 189/40 położonej w obrębie ewidencyjnym Podgórki, gm. Male-

chowo, 



3 

 

15. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

działki nr 189/40 położonej w obrębie ewidencyjnym Podgórki, gm. Malechowo. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych oraz Sołtysów. 

7. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 2 Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Pan Wójt przedstawił Radzie Gminy sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie 
między sesjami . Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik nr  7  do protokołu.  
 
 
 Ad. 3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez Radnych. 

Radna Anna Siwek skierowała wniosek do Kierownika Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej o remont drogi gminnej prowadzącej do sklepu w miejscowości Sulechówko 

oraz poprosiła o dostarczenie kruszywa celem uzupełnienia pobocza drogi. 

Radna Krystyna Nieradka poprosiła o udzielenie informacji, czy został oddelegowany 

pracownik z Urzędu Gminy do prac w komisji ds. komunikacji w Starostwie Powiatowym. 

Kolejną poruszoną kwestią była budowa chodnika przy cmentarzu w miejscowości 

Sulechówko. Następnie Radna wniosła o udostępnienie protokołu i wglądu do wniosków 

pokontrolnych z przeprowadzonej kontroli ppoż. na świetlicy wiejskiej w Sulechowie. Pani 

Krystyna Nieradka zapytała również o budowę farmy wiatrowej w obrębie Sulechowo. 

Ostatnią kwestią było złożenie wniosku w sprawie zamontowania lamp hybrydowych w 

Sulechowie i Bartolinie. 

Radny Antoni Krawczuk wniósł o remont drogi znajdującej się przy wjeździe do 

gospodarstwa rolnego w Karwicach. 

Radna Karolina Kołodziej złożyła wniosek o dostarczenie kruszywa, celem 

uzupełnienia ubytków w nawierzchni drogi prowadzącej do Pięćmiechowa. Następnie Radna 

poprosiła o odpowiedź na temat możliwości wycięcia topoli w miejscowości Przystawy. 

Radna Anetta Wiącek zwróciła się z wnioskiem o wcześniejsze rozwiązanie problemu 

związanego z odśnieżaniem chodnika prowadzącego do Gimnazjum. Następnie Radna 

zapytała czy Gmina Malechowo przystąpiła do projektu związanego z fotowoltaiką oraz czy 

Gmina Malechowo zamierza przystąpić do programu oczyszczalni przydomowych. Kolejną 

poruszoną kwestią była budowa chodnika przy drodze powiatowej prowadzącej do Gorzycy 

oraz przeniesienie lamp przydrożnych w inne miejsca. 

Radny Mariusz Nieradka zwróciła się z prośbą o rozwiązanie problemu dotyczącego 

dowozu dzieci z Grabowa, Grabówka i Przystaw do szkół w Koszalinie. Kolejna poruszoną 

kwestią był remont drogi prowadzącej z Grabowa do Uniedrożyna. 
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Ad. 4  Wolne wnioski. 

 Sołtys Sołectwa Białęcino Anna Bober zwróciła się z wnioskiem o wykonanie prac 

remontowych na zbiorniku ppoż. w miejscowości Białęcino. 

 Sołtys Sołectwa Darskowo Edyta Gawin zwróciła się z prośbą o umieszczenie znaków 

ostrzegawczych przy drodze powiatowej prowadzącej Darskowa do Witosławia. 

 Sołtys Sołectwa Drzeńsko Katarzyna Podpłońska zwróciła się z wnioskiem o remont 

drogi gminnej prowadzącej z Zalesia do Drzeńska oraz o usunięcie krzaków z pobocza drogi w 

miejscowości. Następnie pani Sołtys zwróciła się z prośbą o budowę wiaty i placu zabaw w 

Sołectwie kolejnie zwrócono się z wnioskiem o umieszczenie dodatkowych 2 lamp. 

 Sołtys Sołectwa Zielenica Ryszard Kowalski wniósł o zlikwidowanie wysiąku wody przy 

drodze znajdującej się w miejscowości. Następnie złożony został wniosek o remont drogi z 

Zielenicy do Borkowa – prośba o kruszywo. Sołtys poprosił również o remont pobocza drogi 

powiatowej prowadzącej z Kukułczyna do Lejkowa. 

 Sołtys Sołectwa Święcianowo Henryk Gostyński wniósł o remont pobocza drogi 

powiatowej Lejkowo – Żegocino. 

Sołtys Sołectwa Kusice Andrzej Robakowski zwrócił się z prośbą o naprawę bruku na 

drodze gminnej i zastąpienie go asfaltem. Następnie Sołtys wniósł o remont drogi 

powiatowej Kukułczyn- Lejkowo. 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) udzielenia Powiatowi Sławieńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań. 

Modernizacja mostu nad rzeką Grabową w miejscowości Białęcino i Modernizacja pobocza w 

miejscowości Podgórki, 

 

Pani Przewodnicząca zapytała czy są pytania do projektu, pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych.  

Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie udzielenia Powiatowi Sławieńskiemu pomocy finansowej na 

realizację zadań. Modernizacja mostu nad rzeką Grabową w miejscowości Białęcino i 

Modernizacja pobocza w miejscowości Podgórki została podjęta jednogłośnie, nadano jej 

Nr XI/68/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

2) zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2015 rok, 
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Pani Skarbnik poinformowała o wprowadzeniu do projektu uchwały autopoprawki    

m. in. dotyczącej finansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Malechowo: kwotę 

260.000 zł zmienia się na kwotę 239.000 zł, pozycję budżet zamyka się: zwiększeniem docho-

dów o kwotę 22.165 zł oraz dochody bieżące zwiększają się o 22.165 zł. Autopoprawka w 

załączniku nr 1: zmiany w planie dochodów dział 750 i rozdział 750 75. 

Pani Przewodnicząca zapytała czy są pytania do projektu, pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały wraz z wniesionymi 
autopoprawkami prze panią Skarbnik w imieniu pana Wójta. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 Radnych.  

Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2015 rok została 

podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/69/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

3) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2015 - 2024 

 

Pani Skarbnik poinformowała o autopoprawkach  w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Malechowo podyktowane zmianami w budżecie, dotyczące darowizn i umów 

sponsoringowych przeznaczonych na realizację dożynek gminnych. 

 

Pani Przewodnicząca zapytała czy są pytania do projektu uchwały. W wyniku braku pytań Pani 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały wraz z autopoprawkami 
wniesionymi przez Panią Skarbnik w imieniu Wójta. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na 

lata 2015 – 2024 została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/70/2015. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  

 

4) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 

Radna Anetta Wiącek w związku z projektem uchwały zapytała czy gminę stać na ten 

kredyt i czy nie ma groźby bankructwa. 

Pan Wójt udzielił informacji, iż nasza gmina nie stoi przed groźbą bankructwa i nie ma 

obaw o wypłacalność naszego samorządu. Pan Wójt wskazał również w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Malechowo kwotę długu w poszczególnych latach. 

Radny Mariusz Nieradka zapytał jaka jest wysokość odsetek od zaciągniętego kredytu. 
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Pani skarbnik poinformowała, że odsetki są prognozowane i zależą od poziomu 

wskaźnika tj. WIBOR.  

 

Pani Przewodnicząca zapytała czy są pytania do projektu uchwały. W wyniku braku kolejnych 
pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została podjęta 

jednogłośnie, nadano jej Nr XI/71/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

5) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Malechowo, 

 

Przewodnicząca odczytała treść uchwały. 
Pani Przewodnicząca zapytała czy są pytania do projektu uchwały.  
Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała ta dotyczy składania wniosków do budżetu na rok 
2016. W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 

Malechowo została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/72/2015. Uchwała stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

6) ustalenia wysokości opłaty za wywóz nieczystości ciekłych z bezodpływowych zbior-

ników, znajdujących się na terenie gospodarstw domowych Gminy Malechowo za pomocą 

beczki asenizacyjnej, stanowiącej własność Gminy Malechowo, 

 

Przewodnicząca odczytała treść  uchwały i zapytała czy są pytania do projektu. 

 Pan Wójt wniósł o autopoprawkę do uchwały w postaci doprecyzowania § 1, który po 

autopoprawce otrzymał brzmienie: ustala się stawkę opłaty za wywóz nieczystości ciekłych z 

bezodpływowych zbiorników, znajdujących się na terenie gospodarstw domowych Gminy 

Malechowo za pomocą beczki asenizacyjnej, stanowiącej własność Gminy Malechowo w wy-

sokości 166,67 zł za jedną beczkę, natomiast w ilości nie przekraczającej 7 m3 niezależnie od 

miejsca odbioru. 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały 
wraz z wniesioną autopoprawką przez Pana Wójta. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   
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Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wywóz nieczystości ciekłych z 

bezodpływowych zbiorników, znajdujących się na terenie gospodarstw domowych Gminy 

Malechowo za pomocą beczki asenizacyjnej, stanowiącej własność Gminy Malechowo 

została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/73/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

7) zmiany uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poprosiła Dyrektora ZEAO o informację na 

temat powyższej uchwały. 

Pan Ryszard Grzeszczuk poinformował, że uchwała ta stanowi doprecyzowanie § 1 poprzed-

niej uchwały . 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego 

została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/74/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

8) sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Malechowo, położonych w 

obrębie ewidencyjnym Laski, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Pan Sławomir Liskowski poinformował o położeniu tych działek oraz o ich powierzchni, 

informując przy tym o planie zagospodarowania przestrzennego tych działek. 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Malechowo, położonych w obrębie ewidencyjnym Laski została podjęta jednogłośnie, 

nadano jej Nr XI/75/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

9) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego działki nr 146 położonej w obrębie ewidencyjnym Bartolino, gm. Malechowo, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 
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Pan Sławomir Liskowski poinformował, że działka ta znajduje się w centrum miejscowości tj. 

łuk drogi prowadzącej do p. Sołtys. 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zago-

spodarowania przestrzennego działki nr 146 położonej w obrębie ewidencyjnym Bartolino, 

gm. Malechowo, została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/76/2015. Uchwała stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

10) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku w gminach na terenie gminy Malechowo, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Pan Sławomir Liskowski poinformował, że zmiana uchwały podyktowana jest nowelizacją 

ustawy dotyczącej odbioru odpadów komunalnych tj. wprowadzenie zmiany częstotliwości 

wywozu odpadów. 

 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku w gminach na terenie gminy Malechowo została podjęta jednogłośnie, 

nadano jej Nr XI/77/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

11) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do projektu.  

Radna Anetta Wiącek zapytała na jakich zasadach odbywa się wywóz odpadów komunalnych 

z cmentarzy. 

Pan Sławomir Liskowski poinformował, że uchwała ta nie dotyczy przedsiębiorców i obiektów 

użyteczności publicznej tj. cmentarze. Gmina Malechowo posiada odrębną umowę na odbiór 

odpadów z miejsc użyteczności publicznej i każdorazowo regulowane są należności za wywóz 

tych odpadów. 



9 

 

Pan Wójt poinformował, że uchwała ta będzie obowiązywała od 1 stycznia 2016 roku. 

 

W wyniku braku kolejnych pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli nie-

ruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta jednogło-

śnie, nadano jej Nr XI/78/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

12) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Zakładu Opieki Zdrowotnej w Male-

chowie, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Malechowie została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/79/2015. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

13) powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników do Sądu Re-

jonowego w Koszalinie, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca odczytała kandydatury na członków zespołu, którzy wyrazili zgodę na pracę 

w zespole.  

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 

ławników do Sądu Rejonowego w Koszalinie została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr 

XI/80/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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14) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zago-

spodarowania gminy w granicach działki nr 189/40 położonej w obrębie ewidencyjnym Pod-

górki, gm. Malechowo, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Pan Sławomir Liskowski poinformował o położeniu tej działki oraz o jej przeznaczeniu. Po-

czątkowo miała tam funkcjonować przepompownia jednak w wyniku zmian i nowych rozwią-

zań technicznych na działce tej powstanie oczyszczalnia ścieków.  

 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania gminy w granicach działki nr 189/40 położonej w obrębie 

ewidencyjnym Podgórki, gm. Malechowo została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr 

XI/81/2015. Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

15) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego działki nr 189/40 położonej w obrębie ewidencyjnym Podgórki, gm. Malechowo, 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 

Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zago-

spodarowania przestrzennego działki nr 189/40 położonej w obrębie ewidencyjnym Pod-

górki, gm. Malechowo została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/82/2015. Uchwała 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

16) wyrażenia zgody na działalność Gminy Malechowo w zakresie telekomunikacji. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Pan Wójt poinformował, że uchwała ta związana jest z internetem szerokopasmowym i jest 

niezbędna aby wpisać naszą jednostkę do rejestru. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

W wyniku braku pytań Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
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Udział w głosowaniu wzięło 15 Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.   

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na działalność Gminy Malechowo w zakresie te-

lekomunikacji została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr XI/83/2015. Uchwała stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych oraz Sołtysów. 

Radny Powiatu Jan Szlufik zadeklarował, iż w najbliższym czasie będzie interweniował u 
Starosty o przeprowadzenie remontów dróg powiatowych na terenie Gminy Malechowo. 
 Pan Wójt w odpowiedzi na wniosek Radnej Anny Siwek udzielił informacji, iż 
wydelegowani zostaną pracownicy, którzy ocenią stan techniczny wymienionej drogi. 
 Następnie Pan wójt poinformował, iż zgodnie z przepisami na terenie województwa 
będzie organizowany plan transportu sporządzony przez Wojewodę oraz na terenie powiatu 
wykonany przez Starostę. Jako gmina przedstawiliśmy zapotrzebowanie na połączenia 
komunikacyjne na terenie naszego samorządu i obecnie oczekujemy na realizację. Jeżeli 
chodzi o lampy przydrożne to są one sukcesywnie przenoszone. W kwestii lamp hybrydowych 
to będą one zakupione w ramach posiadanych środków, jednakże docelowo zamiarem jest 
skorzystanie z programu Prosument. W związku z wnioskiem o budowę chodnika w 
Sulechówku, poinformowano, iż został on zarejestrowany i w ramach posiadanych środków 
zostanie wykonany. Pan Wójt poinformował, że w związku ze złożonymi kilkoma wnioskami 
dotyczącymi budowy chodników, pierwszeństwo ma chodnik w Podgórkach, który poprawi 
bezpieczeństwo dzieci uczęszczających do placówki wsparcia dziennego. Kolejno Pan Wójt 
poinformował, że farma wiatrowa powstanie w obrębie Sulechowo a nie w miejscowości. 
 Pan Sławomir Liskowski poinformował Radną Krystynę Nieradka, iż protokół kontroli 
p.- poż. powinna udostępnić jednostka, która przeprowadzała kontrolę, nadmienił przy tym, 
że do dnia dzisiejszego taki protokół nie wpłynął. 
 Pan Sławomir Liskowski poinformował Radną Karolinę Kołodziej, iż wycinka topoli 
będzie obecnie niemożliwa z powodu braku właściciela, obecnie teren ten jest w stanie 
upadłości a to właściciel może zwrócić się z wnioskiem o usunięcie drzew.  
 Pan Wójt zadeklarował, iż referat inwestycji zajmie się oceną stanu technicznego drogi 
prowadzącej do Pięćmiechowa. 
 Pan Wójt udzielił następujących odpowiedzi na wnioski Radnej Anetty Wiącek: w 
kwestii chodnika to bezpieczeństwo dzieci jest najważniejsze i problem ten zostanie 
rozwiązany, natomiast jeżeli chodzi o fotowoltaikę to w przyszłości nie wykluczamy 
zaangażowania się realizację programu Prosument. Na podstawie umowy z zakładem 
energetycznym przełożenie lamp nastąpi w miesiącu wrześniu. 
 Odpowiedzi na wniosek Radnego Mariusza Nieradka udzielił pan Wójt informując, że z 
własnej inicjatywy gmina nie będzie dokładała przewoźnikowi do transportu osób, ponieważ 
bez dopłaty ze strony samorządu jest to dla przewoźnika opłacalne. 
 Wniosek p. Sołtys Anny Bober przekazany został do rozpatrzenia przez Radę Powiatu. 
 Pan Wójt poinformował, że na podstawie uzyskanych informacji w Starostwie znaki w 
miejscowości Darskowo i Witosław zostaną zamontowane. 
 W związku ze złożonymi wnioskami przez p. sołtys Katarzynę Podpłońską pan Wójt 
nadmienił, że krzaki na poboczu drogi zostaną usunięte, natomiast budowa placu zabaw 
pozostaje do sprawą do dyskusji. 
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Stan techniczny drogi Zielenica – Borkowo został oceniony i przekazany do realizacji przez 
referat inwestycji, natomiast stan pobocza drogi Lejkowo – Lejkówko zostanie przekazany do 
rozpatrzenia przez komisję właściwą ds. dróg Rady Powiatu. Kwestia wysiąku wody została 
zbadana i wskazano na stan drenu, który prawdopodobnie jest zapchany.  
  W odpowiedzi na wniosek Sołtysa Andrzeja Robakowskiego pan Wójt udzielił 
informacji, że droga ta utwardzana będzie w przyszłości w ramach posiadanych środków. 
 
 
Ad.7.  Zakończenie obrad XI sesji Rady Gminy 

 Przewodnicząca Rady p. Jolanta Kieres zakończyła obrady XI sesji Rady Gminy        
dziękując wszystkim za przybycie i uwagę. 
 
 
 
 
 

 
       Przewodnicząca Rady Gminy Malechowo 

        /-/ Jolanta Kieres 
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